
Zápis z KONFERENCE ZO OSŽ žst. Liberec 

konané dne 3.4.2023 
v zasedací místnosti žst.Liberec 

 

 

 

Přítomni dle přiložené prezenční listiny. 

Hosté: Přednosta PO Liberec Ing. Josef Kraus, tajemník PV OSŽ při SŽ s.o. pan Miloš 

Paleček, předseda výboru OSŽ OŘ HK pro řízení provozu pan Pavel Ploc.  

Zápisem pověřen: Oldřich Pejšek (schváleno všemi hlasy) 

Ověřovatelé zápisu: Štěpánka Šubrtová, Petr Řezníček (schváleno všemi hlasy) 

Hlasovací klíč 1:20 

Konferenci zahájil a vedl předseda ZO OSŽ žst. Liberec pan Petr Řezníček. 

Konference proběhla dle programu, který byl součástí pozvánky na konferenci. 

 Hospodářka pí. Šubrtová přednesla zprávu o hospodaření za rok 2022. (příjmy, výdaje, 

chata Staré Splavy, zůstatek, rozpočtová rezerva)) 

 Zprávu o činnosti revizní komise v roce 2022 přečetl předseda RK pan Martin Beneš. 

Vyjádřil celkovou spokojenost a až na malé nedostatky shledal vše v naprostém 

pořádku. 

 Projednán a všemi hlasy schválen návrh rozpočtu na rok 2023 

 Projednány a všemi hlasy schváleny Zásady hospodaření na rok 2023. Změny 

v Zásadách: navýšeny částky v sociální oblasti, darech, kulturní a sportovní činnosti, 

organizačních a hospodářských výdajů a schůzové činnosti. Dále došlo k navýšení 

ceny za pobyt na chatě ve Starých Splavech na 4.000,-KČ/týden a 600,-KČ/noc. 

 Vystoupení pozvaných hostů: Přednosta PO Ing. Josef Kraus informoval přítomné o 

hospodaření PO, personálních věcech (chybí cca 25 lidí z toho 13 výpravčích), 

připravovaných stavbách a výlukách , dispečerských příkazech, nehodovosti a 

spolupráci se školami při získáváním nových zaměstnanců. Tajemník PV OSŽ pan 

Miloš Paleček informoval o KS na rok 2023, KOP v roce 2023, možnosti rekreace 

v zařízeních OSŽ pro členy ( Železná Ruda a Kořenov), výstrojních součástech, 

průměrném věku zaměstnanců SŽ. Dále informoval o problematice pracovníka 

dozoru(střežení pracoviště) a jeho řešení v tomto roce, chystané změně v ZP. Předseda 

výboru při OŘ HK pan Pavel Ploc informoval o své činnosti pro OSŽ při OŘ. 

 Diskuze a dotazy: pan Grof dotaz na střežení pracoviště a VSDZ, bude v tomto roce 

řešeno, výsledek se nedá předem odhadnout. Pan Beneš dotaz na KOP v roce 2023, 

pan Paleček a pan přednosta podal vysvětlení co se děje a dělo. Poukazy pro PO 

Liberec jsou rozděleny. Dále pan Beneš vznesl požadavek na informování členské 

základny o činnosti  ZV OSŽ žst. Liberec. Dle názoru předsedy je dostačující a neví 

jak to zlepšit.    

 

 

 

 

 

Konference skončila v 17.10 hod. 

Zapsal: Oldřich Pejšek 

Stroj.přepis:Petr Řezníček 

Ověřil: Štěpánka Šubrtová , Petr Řezníček 

                                                        


